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INTERPELACJA 

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2024.609 t.j.) 

składam interpelację w sprawie 

kursowania autobusu T8 przez Dzielnicę Przeróbka. 

Zarząd Dzielnicy Przeróbka zwrócił się do mnie w następującej sprawie: 

"Zarząd Dzielnicy Przeróbka odbył dodatkowe dyżury zgodnie z obietnicą , która została złożona na 

spotkaniu z Panią Prezydent i po wielu rozmowach i sprawdzaniu w praktyce przez radnych 

funkcjonowania komunikacji składa poniższe wnioski . 

W imieniu mieszkańców : 

wnioskuje o przywrócenie linii T8 na trasę Przeróbka , po wprowadzeniu przez Państwa korekt i 

sprawdzeniu komunikacji po kilku zmianach, mieszkańcy podtrzymują potrzebę , aby autobus T8 jechał 

przez Przeróbkę . Autobusy obsługujące dzielnicę  jeżdżą ze zmniejszoną częstotliwością ,( 138 wrócił 

do poprzedniej trasy) mniejszą niż tramwaje. Autobus 111 z Przeróbki do Centrum to czas oczekiwania 

po paręnaście minut o ile nie ma opóźnień . Ponadto kiedy autobus stoi w korku na Chłodnej to 

mieszkańcy korzystają z tramwaju i przesiadają się do T8 następnie muszą iść z Sucharskiego do 

swoich domów co stanowi problem dla starszych ludzi i to oni zgłaszają największe zastrzeżenia. " 

Zarząd Dzielnicy Przeróbka wskazuje również: 

"Nie zgadzamy się z tą decyzją, linia T8 jest zastępczą za tramwaj , który jeździł przez Przeróbkę , nasi 

mieszkańcy też muszą się przesiadać, ale również pokonywać dużą odległość od przystanku 

Sucharskiego . 

Na spotkaniu zostaliśmy zapewnieni , że zmiany będą mogły być dokonane po analizie i my takiej 

analizy dokonaliśmy zgodnie z obietnicą i zgłosiliśmy poprawki . Niestety częstotliwość autobusów 

została zmniejszona mieszkańcy oczekują po kilkanaście minut na transport , a zdarza się i dłużej . 

Prosimy chociaż o jeden przystanek na dzielnicy Przeróbka autobusu T8 i nie musi on objeżdżać 

dzielnicy na około tylko zawracać trasą jaką jeździł tramwaj. Ułatwi to komunikacje starszym 

mieszkańcom dzielnicy ale przede wszystkim mieszkańcom ulicy Przetoczonej , którzy do przystanku 

Sucharskiego mają około kilometra .  Codziennie obserwujemy  ilość mieszkańców , którzy pokonują 

trasę do przystanku Sucharskiego bo niestety na obecną komunikację autobusową nie liczą .  Podczas 

dyżurów mamy bardzo dużo zgłoszeń odnośnie przywrócenia linii T8 jest to bardzo poważny problem z 

którym borykają się nasi mieszkańcy. " 

Wpłynęło 03.04.2025 r.



Stosownie do art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2024.609 t.j.) 

uprzejmie wnoszę o odpowiedź w terminie 14 dni. 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

/–/ 

 

Cezary Śpiewak-Dowbór 

Radny Miasta Gdańska 


